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Abstract (en)
A plastic closure for containers is proposed which has a closure panel (3), a shell (5) starting from said closure panel, and a tamper-proof region
which is provided in the edge region (7) of the shell, is constructed as a tamper-proof ring (9) and is provided with at least one vertical incision
(29) extending over the height of the tamper-proof region. The closure is distinguished by the fact that the arrangement of the vertical incision (29)
depends on particular shape features, preferably on the arrangement of the holding webs (15) of the closure (1), and said vertical incision is cut into
the wall (27) of the tamper-proof ring (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Kunststoff-Verschluß für Behälter vorgeschlagen, der einen Verschlußspiegel (3), einen von diesem ausgehenden Mantel (5) sowie
einen im Saumbereich (7) des Mantels vorgesehenen als Garantiering (9) ausgebildeten Garantiebereich aufweist, der mit mindestens einem
sich über die Höhe des Garantiebereichs erstreckenden Senkrechteinschnitt (29) versehen ist. Der Verschluß zeichnet sich dadurch aus, daß der
Senkrechteinschnitt (29) in Abhängigkeit von bestimmten Formmerkmalen, vorzugsweise in Abhängigkeit von der Anordnung der Haltestege (15)
des Verschlusses (1) angeordnet und in die Wandung (27) des Garantierings (9) eingeschnitten ist. <IMAGE>
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